
 

Jeugdraad 3 november 2021 

 

Aanwezig: Laura, Sofie, Anne, Pauline, Isaac, Charlotte, Wietse, Ian en Ben 

Verontschuldigd: Bauke, Rani, Janne, Stijn, Robin en Pieter. 

Afwezig: / 

 

1. Kennismaking Romy, jeugdwelzijnswerker voor Hoeilaart en Overijse 

Romy heeft een powerpoint meegebracht en stelt zichzelf en de werking van het JAC 

kort voor. Ze is aangeworven voor 1 jaar en zal zich richten op projecten rond 

jongerenwelzijn. Ze heeft intussen al enkele projecten gerealiseerd zoals Radio Cava in 

Overijse en een bevraging rond jongerenwelzijn en hulpverlening die via de middelbare 

scholen verspreid zal worden. Ze zal binnenkort ook subsidies aanvragen bij het Koning 

Boudewijn Fonds om een project uit te werken rond stress bij jongeren. 

 

De jeugdraad is heel enthousiast over de aanwerving en is erg blij dat Romy hier aan de 

slag gaat. Ze zijn er van overtuigd dat haar aanwerving een impact zal hebben op de 

jongeren uit Hoeilaart en omstreken. Ze zien ook meer waarde in deze rol dan in de rol 

die de jeugdopbouwwerker voordien had. Dankzij de ondersteuning en expertise vanuit 

het JAC zal Romy er minder alleen voor staan dan Claudia destijds. Er wordt ook 

gefocust op een ruimere doelgroep, waar Claudia een beperkte groep jongeren bereikte. 

De hangjongerenproblematiek wordt er misschien niet rechtstreeks mee aangepakt, 

maar de aanwezigheid van Romy zal hoe dan ook een positieve impact hebben. 

 

Het project Samen Stralen wordt ook kort toegelicht en de mogelijkheid om het project 

uit te breiden naar Hoeilaart. Ook dit idee wordt positief onthaald door de jeugdraad. 

Sofie contacteert de hoofdleiding van de scouts om Romy uit te nodigen op een volgende 

groepsraad. Er wordt bekeken of Romy binnenkort ook bij de Chiro op bezoek kan 

komen. 

 

De powerpoint van Romy wordt toegevoegd in bijlage bij het verslag.  

 

 

2. Goedkeuring vorig verslag 



 

Goedgekeurd! 

 

3. Nieuws van het DB 

a. Bedankingsetentje 

Datum is geprikt! We gaan samen eten op 3/12! Rani contacteert de mensen die gestopt 

zijn om te checken of de datum ook voor hun past. Suggesties voor restaurants aan Rani 

bezorgen! Charlotte en Pauline geven hun suggesties door aan Rani.  

 

b. Advies camera’s herneming  

Robin en Isaac hebben in mei een draft gemaakt van een advies over de plaatsing van 

de mobiele camera’s. Aangezien het onderwerp ook vorige jeugdraad weer ter sprake is 

gekomen en ook het jeugdhuis nu de vraag gesteld heeft om de camera voor hun deur 

weg te halen halen we het advies van onder het stof om te bespreken of we het alsnog 

willen overmaken aan het gemeentebestuur. 

 

Ben leest het advies voor. De jeugdraad staat nog steeds achter het advies, maar na een 

korte bespreking wordt de insteek van het advies wel aangepast.  

 

Het weghalen van de camera voor het jeugdhuis wordt wat meer op de achtergrond 

geschoven. De focus van het advies gaat nu om de vraag van de jeugdraad om een 

overleg te organiseren met politie en bestuur om de plaatsing en evaluatie te bespreken. 

De jeugdraad is al van in het begin vragende partij om nauw betrokken te worden bij dit 

dossier, wat tot op heden niet gebeurd is. 

 

Naast de vraag om overleg willen we in het advies ook vragen of de camera’s al concrete 

resultaten hebben opgeleverd in de strijd tegen drugs, overlast en sluikstorten. De 

bedenking blijft dat de camera’s veel geld kosten voor een aanpak die schijnbaar weinig 

resultaat oplevert. 

 

Wat de plaatsing van de camera aan het jeugdhuis betreft wordt gesuggereerd dat de 

camera misschien wel kan opgeschoven worden richting de IJse. Op die manier zou ze 

de parking en het skatepark wel nog in beeld kunnen nemen, maar niet meer 



 

rechtstreeks het terras van het jeugdhuis viseren. De bedenking wordt ook gemaakt dat 

de parking van de Delhaize een acuter drugsprobleem heeft dan de Koldamsite.  

 

Ben herwerkt het advies op basis van wat besproken werd en stuurt het door naar de 

jeugdraad ter goedkeuring.  

 

c. Vraag presentatie jeugdraad voor CD&V 

CD&V Hoeilaart heeft de jeugdraad uitgenodigd op hun nieuwjaarsreceptie van 30/01. Ze 

hebben gevraagd aan de jeugdraad om tijdens de receptie een woordje uitleg te geven 

over de werking en de noden van de jeugd in Hoeilaart.  

 

Het Dagelijks Bestuur heeft dit al besproken en vindt de uitnodiging heel dubbel. 

Enerzijds is het een mooie kans om als jeugdraad naar buiten te komen en mensen te 

laten kennismaken met de werking van de raad. Anderzijds moet vermeden worden dat 

de politiek de jeugdraad voor zijn kar gaat spannen.  

 

Ingaan op de uitnodiging van de CD&V betekent ook dat de jeugdraad bij de andere 

politieke partijen aan bod zou moeten komen. De neutraliteit van de jeugdraad is erg 

belangrijk. 

 

Dit alles heeft het DB aan het denken gezet. Ze hebben dan ook een idee/voorstel dat ze 

graag met de jeugdraad willen bespreken: een (animatie)filmpje maken om de 

jeugdraad algemeen voor te stellen. Dat filmpje kan dan als algemene promotool 

gebruikt worden om de jeugdraad wat bekender te maken bij de inwoners. Het filmpje 

zou dan ‘in première’ aan de de politieke partijen bezorgd kunnen worden om te tonen 

tijdens hun nieuwjaarsrecepties. Daarna kan het filmpje op de sociale media-kanalen 

gedeeld worden voor iedereen. Op die manier kan de jeugdraad aan naamsbekendheid 

winnen, komen we tegemoet aan de CD&V en andere politieke partijen en behoudt de 

raad zijn neutraliteit. 

 

De jeugdraad is wel te vinden voor het idee en stelt voor om een tijdelijke werkgroep op 

te richten hiervoor. Een klein groepje dat op korte termijn kan brainstormen over de 

inhoud.  



 

 

Charlotte kent iemand die kan filmen en monteren en contacteert hem om te informeren 

naar zijn beschikbaarheid en de kostprijs. 

 

Samenstelling werkgroep: Pauline, Charlotte, Isaac, Anne, Sofie en Ben. Idealiter zit hier 

ook iemand van scouts, chiro, jeugdhuis en speelplein bij. 

- we spreken een eerste keer af op dinsdag 9/11 - online om 20u - Ben bezorgt een 

link voor online overleg.  

- Bedoeling is om een scenario op te stellen zodat we een idee krijgen van de 

inhoud van het filmpje. 

 

4. Nieuws van de schepen 

23 november is het beleids-toelichting van het college. Dan doet elke schepen zijn of 

haar plannen uit de doeken voor volgend jaar, voor alle adviesraden. Jullie zijn daar dus 

zeker allemaal welkom! 

 

5. Nieuws van de jeugddienst 

a. Gemeente gehackt! 

Afgelopen weekend werden gemeente en ocmw het slachtoffer van hackers. Heel wat 

computers en laptops zijn door de hackers besmet, alsook een deel van de software die 

de gemeente gebruikt. De hackers hebben een weg gevonden naar de servers en back-

upservers van de gemeente, waardoor het heel goed mogelijk is dat alle documenten die 

op de interne schijven van de gemeente stonden verloren zijn gegaan. Er wordt 

momenteel heel hard gewerkt om de gemeentelijke diensten weer operationeel te 

krijgen, maar tot die tijd wordt het moeilijk voor de diensten om normaal te functioneren 

en hou je best rekening met vertragingen. Wordt ongetwijfeld vervolgd! 

 

b. Overeenkomst langdurig gebruik 

 Sinds de vorige jeugdraad heeft Ben samengezeten met Pieter voor de overeenkomsten 

langdurig gebruik, het huurcontract voor het gebruik van de joengele en het jeugdhuis. 

Ondertussen heeft Ben de overeenkomsten ook doorgenomen met Scouts en Chiro. 

Enkel met het jeugdhuis moet nu nog afgesproken worden, dat is voorlopig nog niet 



 

gelukt. Eens dat alles gebeurd is zal de jeugdraad om advies gevraagd worden, hopelijk 

op jeugdraad december. 

 

De voornaamste wijzigingen zijn de kosten die zullen aangerekend worden die dalen, 

maar ook overnachtingen in de jeugdlokalen worden aangepast. Binnenkort meer nieuws 

dus! 

 

c. Kerstmarkt volzet!  

Scouts en Chiro moeten nog doorgeven wat ze willen verkopen! 

 

6. Evaluatie Dag van de Jeugdbeweging 

● Goed concept, maar de moeite niet voor de oudere studenten. Heel weinig bereik 

het eerste anderhalf uur aan de bushalte tegenover de Delhaize. Wie de bus naar Leuven 

moet nemen is vaak nog vroeger weg, fietsers nemen niet de moeite om via het centrum 

rond te rijden. 

● Veel succes bij de lagere scholen. Volgend jaar zouden we wel ook iets voor de 

nieuwe middelbare school kunnen doen. 

● Lang leve de tafel van Wietse! 

● Thermossen koffie en warme chocomelk voorzien voor volgend jaar 

● Liever koffiekoeken dan verpakte wafels, is ook feestelijker dan een verpakte 

koek. 

● een banner maken zodat we zichtbaarder zijn 

● duidelijke werkgroep rond maken en vroeger in actie schieten, laatste jeugdraad 

van het jaar de werkgroep oprichten.  

● initiatief wordt heel erg geapprecieerd bij de scholen, kinderen en ouders 

 

7. Overlopen en verdelen van werkgroepen voor het nieuwe jaar 

a. Ontbijtfilm 13/03/22 – Rani, Laura, Anne, Sofie 

b. Dagje Vorming + Bedanking Vrijwilligers – Isaac, Stijn, Wietse en Bauke polsen bij 

de leidingsploegen en bestuur naar welke onderwerpen ze interessant zouden vinden.  

i.ehbo moet hier standaard in zitten 

ii.tapcursus 

iii. Romy - EHBJ? 



 

iv. datum: ergens eind mei 

c. JR-WE – Ian, Anne, Janne en Charlotte 

i.werkgroep maakt een doodle goed op voorhand zodat iedereen er zeker bij kan zijn! 

d. Jeugdraden-etentje? Eerst polsen bij de andere jeugdraden of we dat nog steeds 

willen doen. DB? 

 

8. Varia 

 

- de drive toegankelijk maken voor iedereen met mapjes voor elke werkgroep! 

o navragen bij Laura/Rani wat de logingegevens zijn en delen met alle jeugdraders. 

 

- defecte deur en sanitair in het jeugdhuis. Ben haalt aan dat dit bij hem gemeld 

moet worden, alleen dan kan het opgevolgd worden! 

 

- alles delen van events en liken zou fijn, allemaal vriendjes worden met Romy op 

Facebook. IG is er ook, volgen maar! 


